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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mi a kormány terve a kőbányai Egészségház 
épületével?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Kőbányán megnyitotta kapuit a régóta várt új szakrendelő. Kétségtelen, hogy a modern, jól 
felszerelt épületegyüttesre már égető szükség volt, hiszen a kőbányaiak – csakúgy, mint az ország 
bármely pontján élők – megérdemlik a magas szintű egészségügyi ellátást.

Mindeközben felmerül a kérdés, hogy mi lesz a régi Egészségház épületével a Kőbányai út 45/b. 
szám alatt, ami hetven éven át szolgálta az itt élőket, helyet biztosított a gyógyításhoz.

• Mi a kormány terve az épülettel? Mire kívánják használni? Felújítjáke vagy eladják? Van 
már döntés, vagy egyelőre „parlagon hever”?

Várom megtisztelő válaszát.
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